

ID	Datum	Agendapunt	Titel	Status	Indiener(s)	Portefeuille houder	Dictum motie	Deadline	Update(s) proces	Afgedaan?
147	27-01-2026	Besluitvormende raadsvergadering 27-01-2026 8.A. Bindend advies raad bij Buitenplanse Omgevingsplanactiviteit (BOPA) Aanpassing Weginfrastructuur Oirschot voor Bic Noord/ASML	Groencompensatie BIC Noord		Esther Langens (DV) Luuk van Straten (SPO)	Paul van den Biggelaar	We verzoeken het college: -Bij het verdwijnen van bomen op het (huidige) grondgebied van de gemeente Oirschot (in het plangebied van BIC Noord) de groencompensatie/herplantplicht zoveel als mogelijk op Oirschots grondgebied te doen plaatsvinden, met de volgende volgorde van wenselijkheid: 1.Op grondgebied van de gemeente Oirschot; 2.In het deel van de gebiedsontwikkeling BIC direct aansluitend aan het grondgebied van de gemeente			Nee

							Oirschot; 3.Binnen de gebiedsontwikkeling BIC; 4.Door middel van financiële compensatie, in te zetten in gemeente Oirschot/BIC Noord ter verbetering van de migratiemogelijkheden van flora en fauna.			
146	27-01-2026	Besluitvormende raadsvergadering 27-01-2026 9. Motie Parkeren rondom het nieuwe gemeentehuis (VVD)	Parkeren rondom het nieuwe gemeentehuis		Ineke Sollewijn Gelpke (VVD)	Paul van den Biggelaar	Verzoekt het college: Om de parkeerproblematiek in en rond het nieuwe gemeentehuis te evalueren en in goed overleg met de medische en maatschappelijke dienstverleners passende oplossingen te zoeken om in elk geval slecht te zijn			Nee

							inwoners te faciliteren in parkeren in directe nabijheid van de dienstverleners en de raad hiervan binnen zes maanden middels een raadsinformatiebrief te informeren.			
145	27-01-2026	Besluitvormende raadsvergadering 27-01-2026 8.B. Rekenkamer onderzoek Verbonden Partijen	Digitale Verbinding voor Regionale Raadskracht in de Slimste Regio		Marienette Wemelsfelder (D66) Luuk van Straten (SPO) Els Claassen (DV)	Judith Keijzers-Verschelling	1.We spreken de wens uit een digitaal platform binnen MRE-verband te realiseren dat op eenvoudige wijze contact tussen raadsleden binnen MRE-gemeenten zou kunnen faciliteren; 2.We verzoeken de griffier de inhoud van deze motie te delen met de raden van de MRE-gemeenten met het verzoek deze wens van de raad van Oirschot te onderschrijven;			Nee

							3.We verzoeken de griffier de inhoud van deze motie te delen met de leden van de Raadstafel²¹; 4.We verzoeken het college, indien blijkt dat binnen minimaal 15 MRE-gemeenten draagvlak bestaat voor een dergelijk platform, te onderzoeken: owat de mogelijkheden zijn om een digitaal platform ten behoeve van raadsleden te laten ontwikkelen; owat de overwegingen zouden zijn om wel/niet anderen (zoals collegeleden) toegang te geven tot een dergelijk platform; owat de kosten van het ontwikkelen van een dergelijk			
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

							platform (per gemeente) zouden zijn.			
144	09-12-2025	Besluitvormende raadsvergadering 09-12-2025 9.B. Belastingverordeningen	Belastingverordening en als beleidsinstrument	Aanvaard	Hans van de Ven (DV) Luuk van Straten (SPO) Marienette Wemelsfelder (D66) Alexander van Holstein (CDA)	Paul van den Biggelaar	-we verzoeken het college om bij de harmonisatie van de belastingverordeningen, beleidsuitgangspunten zoals die gelden bij de gemeentes Best en Oirschot, (zoals bijvoorbeeld de vervuiler betaalt, zuinig met water loont en we zetten in op toerisme), als sturingsmechanisme in de belastingverordeningen mee te nemen. -We verzoeken het college om de raad, ruim voor de behandeling van de begroting, te betrekken bij het opstellen van de verordeningen en	27-01-2026		Nee

							de jaarlijkse aanpassingen.			
143	02-12-2025	Besluitvormende raadsvergadering 02-12-2025 8.A. GREX/grondexploitatie De Scheper 2	Fietsers krijgen voorrang	Aanvaard	Pieter van Loon (SPO) Marienette Wemelsfelder (D66) Wil Verhoeven (CDA) Joris van de Loo (VVD) Hans van de Ven (DV)	Joep van de Ven	We geven het college opdracht om; -Zo snel als mogelijk te starten met het voorbereiden en realiseren van het dubbele fiets-pad naast de Beerschotseweg zoals dat nu is weergegeven op de bijlage Plankaart de Scheper 2. -De raad bij elke Burap een update te geven m.b.t. de voortgang van de realisatie van dit fietspad.	26-05-2026		Nee
140	21-10-2025	Besluitvormende raadsvergadering 28-10-2025 9.A. Vervolgonderzoek herbestemm	Motie Kantongerecht	Aanvaard	Hans van de Ven (DV) Luuk van Straten (SPO) Marienette Wemelsfelder (D66)	Joep van de Ven	We geven het college opdracht om: Plannen voor bestemming, verkoop of anderszins van	28-02-2027	I.V.M. de verhuur aan BIZOB die tot dan doorloopt.	Nee

		en locatie gemeentehuis Deken Frankenstraat 3					het kantongerechtsgebouw, in een separaat raadsvoorstel aan de raad voor te leggen.			
139	01-07-2025	Besluitvormende raadsvergadering 01-07-2025 8.A. Principebesluit bestuurlijke fusie Best - Oirschot	Informereren en consulteren	Aanvaard	Claud Leermakers (VVD) Marianette Wemelsfelder (D66) Pieter van Loon (SPO) Fons Peeters (CDA)	Judith Keijzers-Verschelling	we verzoeken het college: •De inspanningen die succesvol zijn gebleken om inwoners te betrekken bij een fusie met Best te continueren voor het informeren en consulteren en daarbij een extra inspanning te leveren om de inwoners die nog niet of nauwelijks bereikt zijn te betrekken waarbij we denken aan acties zoals (maar niet verplicht of beperkt tot) de volgende: oPer brief alle inwoners te informeren over bijvoorbeeld de	10-03-2026		Nee

							plekken waar men meer in-formatie kan vinden (digitaal en fysiek) en belangrijke data voor participatie, informa-tie en besluiten; oDigitale innovatie verder uitwerken en toepassen ten behoeve van brede participatie; oEen papieren boekwerk met alle informatie over de fusie, zoals deze op iBabs te vinden zijn, ter inzage te plaatsen in bijvoorbeeld het gemeentehuis en bibliotheek van Oirschot en de gemeenschapshuizen van de andere kernen (zijnde Hart van Spoordonk in Spoordonk, Bij Ons in Middelbeers en eventueel andere			
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

							plekken; oVia een fusiekrant/nieuws brief, de inwoners periodiek op de hoogte te houden met alle belangrijke informatie en de voortgang van de fusie.			
136		Besluitvormende raadsvergadering 01-07-2025 10. Motie 'Versnellen Woningbouw'	Versnellen Woningbouw	Aanvaard	Ineke Sollewijn Gelpke (VVD) Fons Peeters (CDA) Hans van de Ven (DV)	Joep van de Ven	We verzoeken het college: 1. Te onderzoeken op welke wijze bij het opstellen van de regels voor "wonen" in het omgevingsplan een meldingenstelsel voor grondgebonden woningen kan worden opgenomen, met als doel daarmee de woningbouw te versnellen; 2. De provincie te vragen om ondersteuning bij het onderzoek;	03-02-2026	De deadline is verschoven naar 3 februari. Op 3 februari vindt de vergadering van de raads werkgroep Omgevingswet plaats. Tijdens deze vergadering zal een nadere toelichting worden gegeven.	Nee

							3.De uitkomsten te bespreken in de raads werkgroep Omgevingswet.			
133	01-04-2025	Besluitvormende raadsvergadering 01-04-2025 8.A. Huisvestingsverordening	Schaarsteonderzoek Woningmarkt	Aanvaard	Fons Peeters (CDA) Claud Leermakers (VVD) Daan Goutziers (DGM) Marienette Wemelsfelder (D66) Hans van de Ven (DV)	Joep van de Ven	We geven het college opdracht om: -Binnen het SGE tenminste iedere twee jaar een zogenaamd schaarsteonderzoek uit te laten voeren en de resultaten daarvan te presenteren aan de raad.	31-03-2027		Nee
130	12-11-2024	Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties	Aan de slag met het onderhoud van voet- en fietspaden	Aanvaard	Ineke Sollewijn Gelpke (VVD) Fons Peeters (CDA) Pieter van Loon (SPO) Daan Goutziers (DGM) Hans van de Ven (DV)	Paul van den Biggelaar	We geven het college opdracht om de genoemde fietspaden onder a t/m c in 2025 zoveel als mogelijk te verbeteren, zodat een veilige mobiliteit voor onze inwoners bewerkstelligd wordt.	31-12-2025		Nee

129	12-11-2024	Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendement en en moties	Speelvoorzieningen en veilig oversteken	Aanvaard	Ineke Sollewijn Gelpke (VVD) Daan Goutziers (DGM) Fons Peeters (CDA) Marienette Wemelsfelder (D66)	Paul van den Biggelaar	We spreken uit dat het college: - Bekijkt of er alsnog mogelijkheden zijn om een speelvoorziening te maken in de nieuwe wijk Ekerschot (fase I en/of II); - Bij toekomstige nieuwbouwplannen extra aandacht besteedt aan realisatie van nieuwe passende speelvoorzieningen, waar mogelijk in overleg met nieuwe bewoners. - Onderzoekt welke mogelijkheden er zijn voor het realiseren van veilige oversteekplaatsen bij de Oude grintweg en Kempenweg- voor voetgangers, en specifiek kinderen - De mogelijkheden	30-06-2025	Op vrijdag 4 april is er een RIB binnengekomen met daarin vernoemd motie 129, punt 3 van de motie: Onderzoekt welke mogelijkheden er zijn voor het realiseren van veilige oversteekplaatsen bij de Oude grintweg en Kempenweg- voor voetgangers, en specifiek kinderen. In de raadsinformatiebrief: • Reconstructie Kempenweg/Dullofsakker, Onderzoek Oude Grintweg/Dullofsakker wordt hierover een terugkoppeling gegeven.	Nee
-----	------------	---	---	----------	---	------------------------	--	------------	---	-----

							bekijkt om de tegenoverliggende speelsterreinen (bijvoorbeeld de locatie aangrenzend aan het Helpad of de locatie bij friterie d'n Heuvel) een upgrade te geven.			
128	12-11-2024	Besluitvormende raadsvergadering 12-11-2024 4.D. Debat over amendementen en moties	AED-netwerk	Aanvaard	Jan Pijnenburg (DGM) Pieter van Loon (SPO)	Claud Leermakers	Verzoekt het college: om in overleg te treden met de AED-werkgroep met als doelstelling een dekkend AED Netwerk te verkrijgen en behouden in gemeente Oirschot. Daarbij: 1.Onderzoeken of het AED netwerk onder regie van de gemeente georganiseerd kan worden, en hiervoor beleid op te stellen 2. Daarbij de werkgroep als vrijwilligers te	30-06-2026		Nee

							betrekken, voor zowel het organiseren van reanimatiecursussen (inclusief gebruik AED) als voor de aanschaf en onderhoud van AED's 3. Daarbij de dekking en beschikbaarheid van AED-apparaten te vergroten en gericht burgers te benaderen voor het volgen van een reanimatiecursus, door de informatie en service beschikbaar voor gemeente via HartslagNu.nl te benutten; 4. Zonodig in een later stadium te bekijken of en hoe er financiële ondersteuning gegeven kan worden.			
121	18-06-2024	Besluitvormende	Verbeteren biodiversiteit	Aanvaard	Joris van de Loo (VVD)	Paul van den Biggelaar	We roepen college op heb	31-12-2027		Nee

		raadsvergadering 18-06-2024 8.A. Centrumplan					plan uit te breiden met dat: - Gemeente Oirschot partner wordt van Deltaplan Biodiversiteitshers tel en aansluiting maakt bij Stichting Steenbreek. Hiermee krijgt Oirschot direct toegang tot kennisinstituten en een toolbox ter beschikking voor het verbeteren biodiversiteit; - Bij de inrichting en onderhoud rekening gehouden wordt met de effecten voor mens en natuur door waar mogelijk lokale, milieubewuste aannemers te selecteren; - Alliantie Groen en lokale natuurvereniging(en) bij de			
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

							inrichting, onderhoud, monitoring en voorlichting over biodiversiteit worden betrokken;			
118	18-06-2024	Besluitvormende raadsvergadering 18-06-2024 8.A. Centrumplan	Evaluatie verkeersrichtingen centrumplan	Aanvaard	Pieter van Loon (SPO) Kim Martens-Willems (DV) Marienette Wemelsfelder (D66)	Paul van den Biggelaar	We verzoeken het college om; - Na een periode van ten hoogste één jaar de uitgevoerde wijzigingen, zoals omschreven in de mobiliteit visie centrumplan, zal evalueren en de bevindingen met de raad te delen; - De raad vooraf te consulteren welke onderdelen de evaluatie tenminste moet omvatten; - Desgewenst de evaluatie breder te trekken dan alleen het onderdeel uit de mobiliteit visie.	01-01-2029		Nee

94	04-07-2023	Besluitvormende raadsvergadering 04-07-2023 8.2. Koersnota 2024	Motie Mobiliteitsmaatregelen	Aanvaard	Fons Peeters (CDA)	Paul van den Biggelaar	Roept het college op om op zo kort mogelijke termijn concrete maatregelen te nemen om de kruising Nieuwedijk – Logtsebaan – Steenrijt veiliger te maken en de kwaliteit en het onderhoud van het fietspad Oirschot – Spoordonk (aan beide zijden van de Spoordonkseweg) te verbeteren.	31-12-2024	Wethouder Van den Biggelaar heeft in de besluitvormende raadsvergadering van 24 september 2024 toegezegd dat de inwoners van Spoordonk erop mogen rekenen dat het fietspad Oirschot-Spoordonk in 2025 aangepakt wordt.	Nee
90	04-07-2023	Besluitvormende raadsvergadering 04-07-2023 8.2. Koersnota 2024	Openbare watertappunten op strategische plekken.	Aanvaard	Paul van den Biggelaar (DGM)	Paul van den Biggelaar	Verzoekt het college van B&W: - In gesprek te gaan met Brabant water en omliggende gemeente die reeds openbare watertappunten kennen om de mogelijkheden te onderzoeken. - om binnen 6 maanden met een plan van aanpak	31-12-2024		Nee

							te komen en de uitvoering van deze motie te realiseren - De raad te informeren welk budget incidenteel en structureel opgenomen dient te worden in de begroting.			
74	01-11-2022	Besluitvormende raadsvergadering 01-11-2022 8. Moties	Verduurzaming overheidseigendommen	Aanvaard	Gehele raad	Paul van den Biggelaar	Verzoekt het college: Om nog voor eind van het jaar 2023 te starten met aanbestedingen voor Oirschotse overheidseigendommen (gebouwen en straatverlichting etc.). Hierbij gebruik te maken van reeds gereserveerde budgetten voor dit doel. Streven daarbij moet zijn minstens 50% van het energieverbruik te verduurzamen/verlagen voor alle overheidseigendommen	30-06-2025		Nee

							mmen van Oirschot nog voor eind 2025. En zo nodig extra budget te vragen aan de raad voor de jaren 2024 en 2025.			
60	19-10-2021	Besluitvormende raadsvergadering 19-10-2021 8.B.2. Vaststellen Landschapswaliteitsplan	2014/14/M02 Vaststellen Landschapswaliteitsplan: Herplantplicht	Aanvaard	Arnold de Vries (SPO) Ineke Sollewijn Gelpke (VVD) Corine van Overdijk (VVD) Els Claassen (DV) Hans van de Ven (DV) Jan Pijnenburg (DGM) John van Bijsterveldt (DGM) Esther Langens (DV) Marienette Wemelsfelder (D66) Paul den Otter (DGM) Paul van den Biggelaar (DGM) Pieter van Loon (SPO)	Paul van den Biggelaar	Verzoekt het college: Om in 2022 te onderzoeken hoe de herplantplicht beter ingebed kan worden in bijvoorbeeld de bomenverordening. Dit op een wijze die: - ontwikkelingen niet onnodig blokkeert, - vernieuwing van ons groen mogelijk maakt, - zorgt voor een minimaal behoud van onze hoeveelheid groen, - Uitvoering en controleerbaarheid van het beleid zo eenvoudig mogelijk houdt.	31-03-2025	Deze punten komen aan bod in de bomenverordening. Verwachting is dat Q1 2025 de bomenverordening naar het college en de raad gaat.	Nee

Oirschot

					Thea Cichy-van Gessel (SPO)		- In overleg met en draagvlak van stakeholders opgesteld wordt			
--	--	--	--	--	-----------------------------	--	--	--	--	--